
 
 
 
PROTOKOLL fört vid Uppsalabridgens årsmöte 2016-02-06 
 
Tid: 2015-02-06 kl 13.05 – 14.10 
Plats: Bridgens Hus, Uppsala 
 
     
 
§ 1 Öppnande och godkännande av föredragningslista 

Uppsalabridgens ordförande Ping Huang öppnade årsmötet varefter 
föredragningslistan godkändes med tillägg av en punkt 6 e) 
Fastställande av budget för 2016. 

 
§ 2 Val av ordförande vid mötet 
 Rein Jakoby valdes till ordförande vid årsmötet. 
 
§ 3 Val av sekreterare vid mötet 
 Elisabeth Engstrand valdes till sekreterare vid mötet. 
 
§ 4 Val av två protokolljusterare 
 Claes-Göran Swahn och Ingrid Wegenius valdes till protokolljusterare. 
 
§ 5 Årsmötets behöriga utlysande 

Årsmötet utlystes i början av januari genom anslag på anslagstavlan, 
information på hemsidan och besked på skärm i Bridgens Hus. 
Härigenom befanns årsmötet vara behörigt utlyst. 

 
§ 6 Styrelsens och revisorernas berättelser 

a) Verksamhetsberättelse 
Verksamhetsberättelsen var utlagd på hemsidan och fanns tillgänglig 
för alla vid årsmötet. Efter en kommentar att klubben har flera bra 
spelare godkändes verksamhetsberättelse och lades till 
handlingarna. 

 
b) Ekonomisk redogörelse 

Resultat- och balansräkning fanns tillgängliga. Marito anförde att 
årets resultat visade ett underskott på 33 016 kr, d v s mer än vad 
som hade budgeterats. Det egna kapitalet har minskat något. 
Klubben har dock ändå rätt god ekonomi beroende på att klubben 
äger Bridgens Hus tillsammans med PBFU. Bridgens Hus gör ett 
överskott på minst 50 000 kr varje år. 
Likviditeten har behövts för att köpa skärmar m m. 
Totalt har vi investerat ca 7 milj kr genom banklån på 3,1 milj kr, 
medlemslån på ca1 milj kr och skrivit av 1 milj kr. Värdet är ca 10 milj 
kr eller + 4 milj över eget kapital. 
Tyvärr är det f n färre spelare men klubben försöker öka antalet. 
Masterpoäng som sköts av SBF kostar mera nu. 



Den externa uthyrningen inbringar ca 50 000 kr per år. Christina 
ställer upp och ordnar med den på helger. 

c) Revisorernas berättelse 
Rein Jakoby föredrog revisionsberättelsen och tillstyrkte full och 
tacksam ansvarsfrihet för styrelsens ledamöter. Revisionsberättelsen 
godkändes.  

d) Fastställande av resultat- och balansräkning samt disposition av 
resultatet 
Balansräkningen godkändes och fastställdes liksom 
resultaträkningen. 

e) Fastställande av budget för 2016 
Budgetförslaget godkändes. 

 
§ 7 Ansvarsfrihet för styrelsen 
 Årsmötet beviljade styrelsen full och tacksam ansvarsfrihet. 
 
§ 8  Fastställande av föreningsavgifter för kommande verksamhetsår 

Styrelsen föreslog oförändrad medlemsavgift till klubben på 145 kr. 
Medlemmarna har också att erlägga det belopp som tillkommer SBF och 
UBF efter senare beslut av dessa organ. 
 

§ 9 Övriga ärenden inklusive förslag från styrelsen 
Styrelsen beviljades fullt mandat att genomföra alternativt upplägg för 
Uppsalaserien inför hösten. 

 
§ 10 Val av ordförande på ett år 
 Ping Huang föreslogs av valberedningen och omvaldes enhälligt. 
 
§ 11 Val av kassör och övriga styrelseledamöter på två år 

Valberedningen föreslog omval av Marito Karlsson som kassör och 
omval av Rolf Westman, båda för två år. Båda omvaldes enligt förslaget. 

 
§ 12 Val av två styrelsesuppleanter på ett år 

Valberedningen föreslog omval av Hans Kvick och Joakim Möller, båda 
på ett år. Båda omvaldes enligt förslaget. 
Ryszard Sliwinsky utsågs till adjungerad ledamot i styrelsen. 

 
§ 13 Övriga val: Revisorer och Valberedning 

Valberedningen föreslog omval av Ulf Thorsson och Rein Jakoby, 
varefter dessa valdes som revisorer på ett år. 
Såsom revisorssuppleant omvaldes Claes-Göran Swahn på ett år. 
Till ny valberedning valdes Torgny Svensson, Christer Eriksson och 
Christer Engstrand med Torgny Svensson som sammankallande. 

 
§ 14 Öppen diskussion 

Rein frågade Marito hur det ska bli med Bridgens Hus och 
Bridgealliansen. Marito ska fundera på om aktiebolaget ska upphöra 
med hänsyn till momsfrågan. F n är det en momsutgift på ca 50 000 kr 
per år. Det blir i vart fall också en kostnad att lägga ner bolaget. 
 



Omförhandling med PBFU sker nästa gång 2017 vad gäller bl a 
fördelningen av kostnaderna för Bridgens Hus. 
 
Mobilförbudet under spel i Uppsalaserien diskuterades. I fortsättningen 
ska tävlingsledaren påtala före spelstart att mobilerna ska vara 
avstängda. I övrigt kan ev bestraffning diskuteras i styrelsen. 
 
Johan Säfsten hade hört sig för med styrelsen om bidrag när han spelar 
tävling på annan ort. En rekommendation framfördes att klubben kan 
komma att betala hälften av kostnaden för spel i Sverige och att UBF då 
står för den andra hälften. 

 
§ 15 Avslutning 
 Ordföranden avslutade mötet kl 14.10 och tackade för ett livligt möte. 
 
 
 
Vid protokollet   Mötesordförande 
 
 
 
Elisabeth Engstrand   Rein Jakoby 
 
 
 
Justeras    Justeras 
 
 
 
Claes-Göran Swahn   Ingrid Wegenius 
 
 
 
  
 
 
 


